A short-term summer program: An Exploration of Sport in America       

短期暑假项目：探索美国的体育运动
Purpose: 

目的：

The summer program promotes the collaboration between East Stroudsburg University and the partner universities in China. It advertises the ESU campus, people, and academic programs to the participants who may become applicants to the graduate school.   

暑假项目旨在促进东斯特劳斯堡大学与中国的合作大学之间的协作，向可能成为研究院申请人的参与者介绍东斯特劳斯堡大学的校园、人员和课程计划。
This 20 day workshop introduces students to the importance of sport in American society. The program uses sport and physical activity related presentations and clinics to show the role of sport in daily American life. Students are encouraged to know and participate in a variety of sports and appreciate the scientific and cultural knowledge behind them. 

这20天的研讨会向学生介绍了在美国社会中体育运动的重要性。该项目通过运动、体育活动相关的介绍和训练营说明运动在美国人日常生活中的作用。鼓励学生了解和参与各种运动，并欣赏运动背后的科学和文化知识。

Time: July 7 through July27 

时间：7月7日到7月27日

Accommodations: 

住宿

Transportation from and to the airport is provided.

提供往返机场的交通工具。

Students arrive on campus July 7 and live on campus in University housing, meals on campus are provided every day.   

学生于7月7日到达校园，并住在校内。提供每日在校内的食宿。

All day trip transportation and admission tickets are provided.

提供当日往返的短途交通和门票。

Content/activities: 

内容/活动

ESU faculty provides presentations and clinics in regards to strength & conditioning training, new games and adventure activities, injury prevention, health management, Women Sport & Body, and Basketball clinics, (and/or baseball/softball and football/rugby that are popular in the U.S. but not in China). These presentations or clinics can be conducted in English with Mandarin translation or in Mandarin.

东斯特劳斯堡大学提供相关的介绍和训练营，涉及力量和调节训练、新比赛、冒险活动、损伤预防、健康管理、女性运动和身体、篮球训练营（和/或在美国流行但在中国尚未流行的棒球/垒球和足球/英式橄榄球）。这些介绍或者训练营可以使用英文（提供中国翻译）或者使用普通话。
Students have daily access to the university Recreation Center with strength training equipment, indoor track, and racquetball courts. 

学生每天可以进入大学的娱乐中心。该中心配有力量培训设备、室内跑道和壁球场。

Students take five day long trips to various cities and sporting events; cities include Philadelphia, New York and Washington D.C.   Students must purchase lunch on each of these day long trips.

学生用5天的时间参观城市和体育赛事，这些城市包括费城、纽约和华盛顿特区。在这几天的旅程中，学生必须自行解决午餐。

Participants: 

参与者：

Chinese participants: undergraduate students (n=20) who studied sport related majors in the partnered universities and a few faculty/staff. 

中国参与者：本科生（n=20），在合作大学攻读运动相关的专业，以及一些教职工。

Program Cost - $3,475.00 USD (cost does not include airfare)   

项目成本-3,475.00美元（成本不包括机票）

Tentative schedule of activities 

活动临时计划表
	July 7

7月7日
	Tuesday 

星期二
	Arrive and get settled—orientation meeting and tour of campus.

抵达并入住-参加介绍会并参观校园

	July 8

7月8日
	Wednesday

星期三
	Strength and conditioning theory or workshop (half day) 

力量和调节理论或者研讨会（半天时间）

	July 9

7月9日
	Thursday

星期四
	Injury prevention presentation and activities (half day)  

损伤预防介绍及活动（半天时间）

	July 10

7月10日
	Friday

星期五
	Sport Nutrition (half day) 

运动营养学（半天时间）

	July 11

7月11日
	Saturday 

星期六
	Intro to American Baseball/How the Game is played/Significance in American Society

美国棒球介绍/如何打棒球/在美国社会的重要性

	July 12

7月12日
	Sunday

星期日
	Trip to New York-Statue of Liberty and shopping in Woodbury in the afternoon

纽约之行-自由女神像、下午在 Woodbury 购物中心购物

	July 13

7月13日
	Monday 

星期一
	Basics of Basketball Clinic –Team Selection

篮球训练营基础-团队选拔

	July 14

7月14日
	Tuesday 

星期二
	Basketball Fun Tournament/ Competition and Sportsmanship in American Sport

篮球趣味锦标赛/美国运动的竞争及体育道德

	July 15

7月15日
	Wednesday

星期三
	Fundamental content knowledge of physical education (half day)

体育教育的基本内容知识（半天时间）

	July 16

7月16日
	Thursday

星期三
	New games and adventure activities  in Stony Acers (half or full day)

在 Stony Acers 举办的新赛事和冒险活动（半天或者一天时间） 

	July 17

7月17日
	Friday

星期五
	Rest and communicate with local students 

休息、与当地学生交流

	July 18

7月18日
	Saturday 

星期六
	Sport Fest in Allentown/ Tour of New Hockey Arena: Sport as Economic Development Tool (full day)艾伦镇运动集会/参观新曲棍球比赛场地：作为经济发展工具的体育运动（全天时间）

	July 19

7月19日
	Sunday

星期日
	Philadelphia Historical Area—Afternoon Phillies Game (full day)

费城历史街区-午后（全天）观看费城人队比赛（全天时间）

	July 20

7月20日
	Monday 

星期一
	Foundations of epidemiology in publish health 

公共健康流行病基础

	July 21

7月21日
	Tuesday 

星期二
	Women, sport and body and sport psychology (half day)

女性、运动、身体和运动心理学（半天时间）

	July 22

7月22日
	Wednesday

星期三
	Hiking and cannoning in Delaware Water Gap 

特拉华峡谷远足、漂流

	July 23

7月23日
	Thursday

星期四
	Rugby and Australian Rules Football/ Australian Football and Australian Society (half day) 

英式橄榄球和澳大利亚足球/澳大利亚足球和澳大利亚社会（半天）

	July 24

7月24日
	Friday

星期五
	American Football – History, How it is played, Significance in American Society (half day)

美式足球-历史，如何踢美式足球及其在美国社会的重要性（半天时间）

	July 25

7月25日
	Saturday 

星期六
	Washington D.C. Capitol Tour and the Mall/White House area (full day) 

华盛顿特区（参观首都、国家广场/白宫地区）（全天时间）

	July 26

7月26日
	Sunday

星期天
	Wrap Up Celebration and prepare for departure 

完成庆祝活动，准备返回

	July 27

7月27日
	Monday

星期一
	Departure

返程


